
Z á p i s n i c a 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 23.9.2019 o 18,00 h v zasadacej 

miestnosti obecného úradu v Šintave 

prítomní: viď prezenčná listina 

bod 1) 
Zahájenie – určenie overovateľov zápisnice 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Bc. Stanislava Režnáková, ktorá 

privítala prítomných poslancov a občanov obce.  Skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu, nakoľko je prítomných 7 poslancov z celkového 

počtu 9. Ospravedlnení poslanci: Roman Matušica, Michal Ištok.  

Oboznámila prítomných s  predloženým programom rokovania. Navrhla v programe rokovania doplniť 

do bodu Rôzne došlé žiadosti: Žiadosť spoločnosti Hrachostav, s.r.o. Šintava 381 o nájom pozemkov – 

IBV NAD VŔŠKOM. 

Predsedajúca dala hlasovať za zaradenie žiadosti do programu rokovania. Výsledok hlasovania: 

prítomných 7, za 7, proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý 

 

Predsedajúca dala hlasovať za predložený program rokovania aj s doplnenou žiadosťou. 

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia predsedajúca určila poslancov OZ –  Ivana Miklošíka 
a Miroslavu Jurašikovú.  
  

bod 2) 
Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 
     Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia bola zverejnená a  tvorí prílohu 
zápisnice. 
V rámci rozpravy vystúpil poslanec Šimulčík s návrhom presunúť uznesenia č. 73 a 81 na 

prerokovanie na ďalšie zasadnutie obecného zastupiteľstva z dôvodu, že Správa hlavnej kontrolórky 

bola  zaslaná v deň rokovania zastupiteľstva o  15,30 hod emailom a nestihli ju naštudovať. 

Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 97 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na 
vedomie kontrolu plnenia z predchádzajúceho zasadnutia s tým, že uznesenia č. 73 a 81 sa preberú 
na budúcom zastupiteľstve.  
Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 
Tvarožková) za 6 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 1 (Kavoň), 
zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

Bod 3)  

Vyhlásenie voľby  hlavného kontrolóra obce Šintava 

     Predsedajúca dala hlasovať  za návrh uznesenia č. 98 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v  Šintave  

v y h l a s u j e :  

1. V zmysle § 18a ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov voľby 
na funkciu Hlavného kontrolóra Obce Šintava.  
2. V zmysle §18a ods.2 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov deň 
konania voľby Hlavného kontrolóra Šintava v termíne 18.11.2019.    



1. Miesto a čas konania voľby hlavného kontrolóra:   
a) miesto konania voľby: zasadačka obecného úradu Šintava   
b) čas konania voľby: dňa  18.11.2019 o 18,00 hod.  
2. Termín doručenia písomných prihlášok:   
Písomné prihlášky musia byť doručené na obecný úrad/do podateľne Obecného úradu v Šintave  
najneskôr do 31.10.2019 do 15,30 hod., t. j. najneskôr do 14 dní pred dňom konania voľby hlavného 
kontrolóra.  
3. Spôsob doručenia písomných prihlášok:   
Kandidáti na funkciu hlavného kontrolóra písomné prihlášky v zalepenej obálke označenej „Voľba 
hlavného kontrolóra 2019 – neotvárať“  zašlú na adresu: Obec Šintava, Šintava 244, 925 51  alebo 
osobne doručia do podateľne Obecného úradu v Šintave.  
4. Požiadavky, ktoré musí spĺňať kandidát na funkciu hlavného kontrolóra:   
a) kvalifikačné predpoklady podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  v znení neskorších 
predpisov:   - ukončené minimálne úplné stredné vzdelanie.   
b) kvalifikačné predpoklady podľa zákona č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo  verejnom záujme v znení 
neskorších predpisov:    

- spôsobilosť na právne úkony v plnom rozsahu,   
 - bezúhonnosť.   

c) iné predpoklady:    
- znalosť legislatívy a noriem na úrovni samosprávy obcí,   
- práca s počítačom (min. Microsoft Word, Microsoft Office, Internet)    
- flexibilnosť,   
- zmysel pre zodpovednosť a samostatnosť,  
- prax v oblasti kontroly samosprávy a znalosti a skúsenosti v oblasti manažmentu sú 
vítané.  

5. Náležitosti písomnej prihlášky:    
- údaje kandidáta: titul, meno a priezvisko, dátum narodenia,    
- adresu trvalého bydliska a adresu na doručovanie ak je iná ako adresa trvalého bydliska,   
- kontaktné údaje: e-mail, telefonický kontakt,  
- účel podania písomnej prihlášky.  

6. Prílohy k prihláške:  
a) povinné prílohy:   

-  výpis z registra trestov nie starší ako tri mesiace,  
 - úradne overená fotokópia príslušného dokladu o najvyššom dosiahnutom        
vzdelaní.  

b) ostatné prílohy:   
- štruktúrovaný životopis,   
- čestné vyhlásenie kandidáta o tom, že má spôsobilosť na právne úkony v plnom     rozsahu,  
 - písomný súhlas uchádzača na spracovanie osobných údajov v zmysle zákona č. 18/2018 Z. z. 
o ochrane osobných údajov a o zmene a doplnení niektorých zákonov pre účely vykonania 
voľby hlavného kontrolóra na zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Šintave,  
- informácia kandidáta, či ku dňu podania písomnej prihlášky na funkciu hlavného kontrolóra: 
podniká alebo vykonáva inú zárobkovú činnosť alebo je členom riadiacich, kontrolných alebo 
dozorných orgánov právnických osôb, ktoré vykonávajú podnikateľskú činnosť, je hlavným 
kontrolórom aj v inej obci. 

7. Začiatok funkčného obdobia hlavného kontrolóra:   
V súlade s § 18a ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
funkčné obdobie hlavného kontrolóra sa začína dňom, ktorý je určený ako deň nástupu do práce, t. j. 
1.1.2020.    
8. Rozsah pracovného úväzku hlavného kontrolóra:   



V súlade s § 11 ods. 4 písm. j) a § 18a ods. 6 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov určuje kratší pracovný čas hlavného kontrolóra, ktorý bude zvolený vo voľbe 
vyhlásenej obecným zastupiteľstvom, v rozsahu 20% pracovného  úväzku.  
9. Spôsob vykonania voľby hlavného kontrolóra: 
Voľby hlavného kontrolóra budú vykonané verejným hlasovaním.  
10. Komisia na otváranie obálok  
Posúdenie náležitostí podaných prihlášok kandidátov vykoná komisia na ochranu verejného záujmu v  
zložení: predseda Ing. PhDr. Ján Šimulčík, PhD., člen Ing. Ján Kavoň, člen Eva Tvarožková, ktorá sa zíde 
na Obecnom úrade v Šintave dňa 7.11.2019 v čase o 19,00 hod.  
11. Proces vykonania voľby hlavného kontrolóra:   
a) Voľby Hlavného kontrolóra Obce Šintava sa vykonajú na zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Šintave 
dňa 18.11.2019.   
b) Predseda komisie na otváranie obálok prečíta poslancom obecného zastupiteľstva zápisnicu z 
otvárania obálok a informuje o počte, forme a dátume doručenia obálok s označením „Voľba hlavného 
kontrolóra 2019 – neotvárať“.  
c) Poslanci sa oboznámia s prihláškami a prílohami jednotlivých kandidátov.   
d) Procesu voľby hlavného kontrolóra predchádza prezentácia jednotlivých kandidátov. Kandidáti sa 
prezentujú v poradí, v akom boli doručené ich písomné prihlášky na obecný úrad, pričom každý 
kandidát má právo na svoju prezentáciu v časovom rozsahu max. 5 minút.   
e) Poslanci môžu po prezentácií kandidáta klásť kandidátovi otázky súvisiace s funkciou hlavného 
kontrolóra.  
12. Výsledky volieb   
V  zmysle § 18a ods. 3 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov na 
zvolenie hlavného kontrolóra je potrebný súhlas nadpolovičnej väčšiny všetkých poslancov. Ak ani 
jeden z kandidátov takú väčšinu nezískal, obecné zastupiteľstvo ešte na tej istej schôdzi vykoná druhé 
kolo volieb, do ktorého postúpia dvaja kandidáti, ktorí získali v prvom kole volieb najväčší počet 
platných hlasov. V prípade rovnosti hlasov do druhého kola volieb postupujú všetci kandidáti s 
najväčším počtom platných hlasov. V druhom kole volieb je zvolený ten kandidát, ktorý získal najväčší 
počet platných hlasov. Pri rovnosti hlasov v druhom kole volieb sa rozhoduje žrebom.  
 
Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

     Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 99 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 
schvaľuje bod 8. Rozsah pracovného úväzku hlavného kontrolóra: V súlade s § 11 ods. 4 písm. j) a § 18a 
ods. 6 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov určuje kratší pracovný 
čas hlavného kontrolóra, ktorý bude zvolený vo voľbe vyhlásenej obecným zastupiteľstvom, v rozsahu 
20% pracovného  úväzku.  
 
Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 4)  

Audítorská správa z overovania účtovnej závierky a vedenia účtovníctva k 31.12.2018 

     Audítorská správa z overovania účtovnej závierky a vedenia účtovníctva k 31.12.2018 bola 
zverejnená na úradnej tabuli a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 



Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 100 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie 

na vedomie Audítorskú správu z overovania účtovnej závierky a vedenia účtovníctva k 31.12.2018. 

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 5) 

Návrh dodatku č. 2 Všeobecne záväzného nariadenia obce Šintava č. 18/2018, ktorým sa určuje výška 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov vo výdajni školskej jedálni 

     Návrh Dodatku č. 2 VZN č. 18/2018 bol zverejnený na úradnej tabuli a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

V rámci rozpravy vystúpil poslanec Šimulčík s návrhom na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 
schvaľuje zaplatenie finančného rozdielu za čiastočnú úhradu nákladov vo výdajni školskej 
 jedálne, ktorý vznikol za mesiac september, z dotácie na prevádzkové náklady na dieťa  materskej 
školy a školského zariadenia v zriaďovateľskej právomoci obce. 

V rámci ďalšej rozpravy vystúpila poslankyňa Hanáková. 

 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č. 101 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave schvaľuje Dodatok č. 2 Všeobecne záväzného nariadenia obce Šintava č. 18/2018, ktorým 

sa určuje výška príspevku na čiastočnú úhradu nákladov vo výdajni školskej jedálni. 

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 102 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 
schvaľuje zaplatenie finančného rozdielu za čiastočnú úhradu nákladov vo výdajni školskej 
 jedálne, ktorý vznikol za mesiac september, z dotácie na prevádzkové náklady na dieťa  materskej 
školy a školského zariadenia v zriaďovateľskej právomoci obce. 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 6) 

Návrh dodatku č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Šintava č. 10/2012, ktorým sa určuje 

výška príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole v Šintave 

     Návrh dodatku č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Šintava č. 10/2012 bol zverejnený na 

úradnej tabuli a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

     Predsedajúca oboznámila prítomných s odôvodnením vyššej sumy a taktiež predložila svoj návrh, 

aby sa suma nedvíhala nárazovo, ale sa zdvíhala po rokoch postupne. 

V rámci rozpravy vystúpila riaditeľka školy Mgr. Zuzana Endelová, poslanci Hanáková, Šimulčík. 

Poslanec Kavoň predložil návrh na uznesenie – schváliť  na jedno dieťa suma 15,- € a za každého 

ďalšieho súrodenca suma  9,50€. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č. 103 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave schvaľuje Dodatok č. 1 k VZN č. 10/2012, ktorým sa určuje výška príspevku za pobyt dieťaťa 



v materskej škole v Šintave na sumu 15,- € za jedno dieťa a za každého ďalšieho súrodenca suma 

9,50 €. 

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 7)  

Delegovanie zástupcu za zriaďovateľa do Rady školy pri ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava 

     Predsedajúca oboznámila prítomných so žiadosťou Michala Ištoka, Šintava 266 o vzdanie sa členstva 

v Rade školy Zš s MŠ kráľa Svätopluka Šintava ku dňu 1.9.2019. Navrhla delegovať zástupcu za 

zriaďovateľa do Rady školy p. Petra Šonu. 

V rámci rozpravy vystúpil poslanec Šimulčík s návrhom na delegovanie p. Dagmar Miklošíkovú. 

V rámci ďalšej rozpravy vystúpili poslanci: Kavoň, Šimulčík, Hanáková, Jurašiková, občania: Macho, 

Šona. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia  č. 104 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave a)  berie na vedomie žiadosť Michala Ištoka Šintava 266 o vzdanie sa členstva v Rade školy 

ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka v Šintave ku dňu 1.9.2019, b) deleguje zástupcu za zriaďovateľa do Rady 

školy ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka v Šintave p. Petra Šonu. 

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková) za 2 (Csemezová, Kavoň), proti 0, zdržal sa  5 (Hanáková, Jurašiková, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková) – návrh neprijatý 

 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č. 105 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave a)  berie na vedomie žiadosť Michala Ištoka Šintava 266 o vzdanie sa členstva v Rade školy 

ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka v Šintave ku dňu 1.9.2019, b) deleguje zástupcu za zriaďovateľa do Rady 

školy ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka v Šintave p. Dagmar Miklošíkovú. 

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková) za 5 (Hanáková, Jurašiková, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  2 

(Csemezová, Kavoň) – návrh prijatý 

 

Bod 8)  

Čerpanie rozpočtu za 1. polrok 2019 Základnej školy s materskou školou kráľa Svätopluka v Šintave 

     Čerpanie rozpočtu školy za 1. polrok 2019  bolo zverejnené na úradnej tabuli a tvorí prílohu tejto 
zápisnice. Predsedajúca oboznámila prítomných so stanoviskom finančnej komisie, ktorá odporúča 
zriaďovateľovi vyžiadať si podrobnú zostavu čerpania rozpočtu školy a vysvetlenie k nízkemu  čerpaniu 
prostriedkov. 
V rámci rozpravy vystúpila riaditeľka školy Mgr. Zuzana Endelová, p. Mráz, účtovník školy, ktorý sa 
vyjadril, že je všetko zaúčtované v poriadku, 80% rozpočtu tvoria mzdové prostriedky, bol pokles miezd, 
dlhodobá PN dvoch zamestnancoch. 
Predsedajúca doporučila  vypracovať krátku správu a doručiť poslancom. 
 V rámci rozpravy vystúpili poslanci: Šimulčík, Kavoň 
Poslanec Šimulčík predložil návrh na uznesenie: žiadame predložiť čerpanie a plnenie rozpočtu školy 
s podrobnou rozpočtovou klasifikáciou k 30.9.2019 do termínu 25.10.2019. 
 



Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 106 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave berie na vedomie čerpanie rozpočtu Základnej školy s materskou školou kráľa Svätopluka 
za I. polrok 2019 a žiadame predložiť čerpanie rozpočtu k 30.9. 2019 do termínu 25.10.2019 
s podrobnou rozpočtovou klasifikáciou.     
Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 9)  

Rozpočtové opatrenie č. 1/2019 Základnej školy s materskou školou kráľa Svätopluka v Šintave 

     Rozpočtové opatrenie č. 1/2019 Základnej školy s materskou školou kráľa Svätopluka v Šintave bolo 

zverejnené na úradnej tabuli a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č. 107 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 1/2019 Základnej školy s materskou školou kráľa 

Svätopluka v Šintave. 

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 10)  

Podnety finančnej komisie 

     Materiál k tomuto bodu obdržali všetci poslanci písomne. V rámci diskusie vystúpili nasledovní 

poslanci: Hanáková, Kavoň, Šimulčík. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 108 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave schvaľuje vytvorenie Fondu pokrytia výdavkov súdnych sporov obce do ktorého pôjdu 
všetky prostriedky prebytku rozpočtového hospodárenia obce po splnení zákonnej povinnosti 
odvedenia 10% prebytku  do rezervného fondu. Čerpanie prostriedkov tohto fondu podlieha 
schváleniu OZ. 
Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 
Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 109 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje  doplnenie 
rezervného fondu na min. zostatok 20 000,-€, ak to prebytok rozpočtu umožní. To znamená, že ak by 
došlo v niektorom roku k prečerpaniu rezervného fondu pod túto hranicu, primárne sa prebytkom 
rozpočtu doplní rezervný fond na minimálny zostatok 20 000 €, ak to výška prebytku umožňuje 
(avšak minimálne zákonných 10%) a až zbytok sa odvedie na novovzniknutý fond pokrytia výdavkov 
súdnych sporov obce. 
Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 110 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje aby  
Obecný úrad pripravil podklady pre zmenu VZN o miestnych daniach na zosúladenie miestnych daní 
so zákonom od roku 2020 ( v rámci platnej legislatívy) do 25.10.2019. 



Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 111 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave odporúča športovej 
a kultúrnej komisii proaktívne osloviť subjekty, ktoré by vzhľadom na doterajšie skúsenosti, mohli 
byť kandidátmi na žiadosť o dotáciu na rok 2020. Termín podania týchto žiadostí je podľa VZN 
19/2019 do 15. októbra 2019. 
Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 
Poslanec Šimulčík doporučil, aby sa žiadosť Šintavanky, občianskeho združenia o dotáciu obce na rok 
2019 riešila v tomto bode. Predsedajúca oboznámila prítomných so stanoviskom finančnej komisie, 
ktorá doporučila žiadosť o dotáciu neschváliť. 
V rámci rozpravy vystúpil poslanec Šimulčík. 
Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 112 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave neschvaľuje žiadosť občianskeho združenia Šintavanka, adresa: Obecný úrad Šintava 244, 
925 51 Šintava o dotáciu obce Šintava na rok 2019. 
Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková) za 5 ( Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 1 (Hanáková), zdržal sa  1 

(Csemezová) – návrh prijatý 

 

Bod 11)  

Rôzne došlé žiadosti 

     Predsedajúca informovala prítomných s došlými žiadosťami: 
 
1) Žiadosť Mariána Tkáča, Miloslava a Alžbety Tkáčových o odkúpenie pozemku. Po rozprave bolo 
zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 113 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave a)berie na 
vedomie žiadosť Mariána Tkáča, Šintava č. 600, Miloslava a Alžbety Tkáčovej, Sereď, Dolnomajerská 
1131/27 o odkúpenie pozemku. B)konštatuje že sa jedná o prípad pri ktorom sa uplatní výnimočný 
postup prevodu obce z dôvodu hodného osobitného  zreteľa, o ktorom rozhoduje Obecné 
zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov, pretože  ide o pozemok, ktorý je dlhodobo 
využívaný žiadateľom. V zmysle UP obce nie je určený na rozvojové aktivity a výstavbu obce. C) 
schvaľuje v zmysle §-u 9a, ods. 8, písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov, prevod nehnuteľného majetku uplatnením výnimočného postupu ako prípad hodný 
osobitného zreteľa – pozemok registra CKN parcela č. 4049/15, druh pozemku zastavaná plocha  o 
výmere 42 m2, odčlenená z parc.č. 4049/1, druh pozemku ostatná plocha, evidovanej Okresným 
úradom v Galante, katastrálny odbor na katastrálnej mape ako parcela registra „E“ katastrálne 
územie Šintava, na LV č. 2640, odčlenená geometrickým plánom č. 1-6/2019, číslo úradného overenia 
806/2019 zo dňa 20.6.2019 za cenu 18,-€  žiadateľom: Mariánovi Tkáčovi, Šintava č. 600, Miloslavovi 
a Alžbete Tkáčovej, Sereď, Dolnomajerská 1131/27. Správny poplatok za návrh na povolenie vkladu 
vlastníckeho práva k nehnuteľnosti do katastra nehnuteľností uhradia kupujúci. 
Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 
Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa  0 – návrh prijatý 3/5 väčšinou všetkých poslancov. 
 
   2) Žiadosť Moniky Marienkovej, Veselé 2 o odkúpenie pozemku. Predsedajúca oboznámila 



prítomných so stanoviskom stavebnej komisie, ktorá doporučuje predať pozemok až po predložení 

overených písomných súhlasov ostatných majiteľov nehnuteľnosti na právo vstupu na pozemok, 

chýba jej jeden podpis od majiteľa žijúceho v Írsku. V rámci rozpravy vystúpili poslanci Kavoň 

a Šimulčík. Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 114 v znení: Obecné 

zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie žiadosť Moniky Marienkovej, Veselé 2 o odkúpenie 

pozemku.  

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

  3) Žiadosť Petra Korca, Šintava 580 o odkúpenie pozemku. Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za 
návrh na uznesenie č. 115 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie žiadosť Petra 
Korca, Šintava č. 580 o odkúpenie pozemku. B) konštatuje, že sa jedná o prípad pri ktorom sa uplatní 
výnimočný postup prevodu obce z dôvodu hodného osobitného  zreteľa, o ktorom rozhoduje Obecné 
zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov, pretože  ide o pozemok, ktorý je 
dlhodobo využívaný žiadateľom. V zmysle UP obce nie je určený na rozvojové aktivity a výstavbu 
obce. C) schvaľuje v zmysle §-u 9, ods. 2, písm. a) zákona č. 138/1991 Zb o majetku obcí v znení  
neskorších predpisov, spôsob prevodu nehnuteľného majetku uplatnením výnimočného postupu 
ako prípad hodný  osobitného zreteľa – pozemok registra CKN  parcela č. 4049/8, druh pozemku 
zastavaná plocha o výmere 52 m2, odčlenená z parc.č. 4050/100, druh pozemku ostatná plocha, 
evidovanej Okresným úradom v Galante, katastrálny odbor na katastrálnej mape ako parcela 
registra E, katastrálne územie Šintava, na LV č. 2640, geometrickým plánom č. 1-8/2019, číslo 
úradného overenia 1177/2019 zo dňa 4.9.2019 žiadateľovi: Petrovi Korcovi, Šintava 580, 92551 
Śintava.  
Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 
Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa  0 – návrh prijatý 3/5 väčšinou všetkých poslancov. 
 

     4) Žiadosť spoločnosti Hrachostav, s.r.o. Šintava 381 o nájom pozemku IBV Malé Sihote. Po rozprave 
bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 116 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie 
na vedomie žiadosť spoločnosti Hrachostav, s.r.o. Šintava 381 o nájom pozemkov (IBV Malé Sihote). 
B) konštatuje, že sa jedná o prípad pri ktorom sa uplatní výnimočný postup nájmu majetku obce 
z dôvodu hodného osobitného  zreteľa, o ktorom rozhoduje Obecné zastupiteľstvo trojpätinovou 
väčšinou všetkých poslancov, pretože  ide o pozemky potrebné k vybudovaniu obslužnej komunikácie 
a uloženiu inžinierských sietí  územia IBV „Malé Sihote“, etapa I až III. Po kolaudácii bude stavba 
prevedená do majetku obce. C) schvaľuje v súlade §-om 9a, ods. 9, zákona č. 138/1991 Zb o majetku 
obcí v znení  neskorších predpisov, spôsob nájmu nehnuteľného majetku, časti parciel  č.  1161/1 – 
orná pôda, parc.č.   193/1 -  trvalý trávnatý porast, zapísaných Okresným úradom v Galante, 
katastrálny odbor na katastrálnej mape ako parcely registra „E“ na LV č. 1 pre k.ú. Šintava, a  parc.č.  
1214/100 – ostatná plocha, zapísanej Okresným úradom v Galante, katastrálny odbor na katastrálnej 
mape ako parcela registra E,  na LV č. 2640, uplatnením výnimočného postupu ako prípad hodný 
osobitného zreteľa, žiadateľovi: Hrachostav, s.r.o., Šintava 381, 92551 Šintava, IČO 47 592559. 
Výmera pozemkov bude upresnená geometrickým plánom. 
Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 
Tvarožková) za 6 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  1 
(Šimulčík) – návrh prijatý 3/5 väčšinou všetkých poslancov. 

 

     5) Žiadosť spoločnosti Hrachostav, s.r.o. Šintava 381 o nájom pozemku IBV Nad Vŕškom. Po  rozprave 
bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 117 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie 
na vedomie žiadosť spoločnosti Hrachostav, s.r.o. Šintava 381 o nájom pozemku IBV Nad Vŕškom. B) 



konštatuje, že  sa jedná o prípad pri ktorom sa uplatní výnimočný postup nájmu majetku obce 
z dôvodu hodného osobitného  zreteľa, o ktorom rozhoduje Obecné zastupiteľstvo trojpätinovou 
väčšinou všetkých poslancov, pretože  ide o pozemok potrebný k vybudovaniu obslužnej komunikácie 
a uloženiu inžinierských sietí  územia IBV „NAD VŔŠKOM“. Po kolaudácii bude stavba prevedená do 
majetku obce. C) schvaľuje v súlade §-om 9a, ods. 9, zákona č. 138/1991 Zb o majetku obcí v znení  
neskorších predpisov, spôsob nájmu nehnuteľného majetku, časti parcely  č.  517/115 – zastavaná 
plocha a nádvorie, zapísanej Okresným úradom v Galante, katastrálny odbor na katastrálnej mape 
ako parcely registra „C“ na LV č. 1 pre k.ú. Šintava, uplatnením výnimočného postupu ako prípad 
hodný osobitného zreteľa, žiadateľovi: Hrachostav, s.r.o., Šintava 381, 92551 Šintava, IČO 47 592559. 
Výmera pozemkov bude upresnená geometrickým plánom. 
Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 
Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa  0 – návrh prijatý 3/5 väčšinou všetkých poslancov. 
 

     6) Žiadosť Ing. Jána Koričanského, Šintava 603 o odkúpenie pozemku parc.č. 517/71. Po rozprave 
bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 118 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave a) 
berie na vedomie žiadosť Ing. Jána Koričanského, Šintava č. 603 o odkúpenie pozemku. b) konštatuje že 
sa jedná o prípad pri ktorom sa uplatní výnimočný postup prevodu obce z dôvodu hodného osobitného  
zreteľa, o ktorom rozhoduje Obecné zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov, pretože  
ide o pozemok, ktorý je dlhodobo využívaný žiadateľom. V zmysle UP obce nie je určený na rozvojové 
aktivity a výstavbu obce. C) schvaľuje v zmysle §-u 9, ods. 2, písm. a) zákona č. 138/1991 Zb o majetku 
obcí v znení  neskorších predpisov, spôsob prevodu nehnuteľného majetku uplatnením výnimočného 
postupu ako prípad hodný  osobitného zreteľa – pozemok registra CKN  parcela č. 517/71, druh pozemku 
zastavaná plocha a nádvorie o výmere 25 m2,  evidovanej Okresným úradom v Galante, katastrálny odbor 
na katastrálnej mape ako parcela registra C, katastrálne územie Šintava, na LV č. 1  žiadateľovi: Ing. Jánovi 
Koričanskému, Šintava 603.  

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 
Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa  0 – návrh prijatý 3/5 väčšinou všetkých poslancov. 

 

     7) Žiadosť Ing. Jána Koričanského, Šintava 603 o odkúpenie pozemku parc.č. 6104. Po rozprave bolo 
zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 119 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave neschvaľuje 
žiadosť Ing. Jána Koričanského, Šintava 603 o odkúpenie pozemku parc.č. 6104, parcela registra E, 
k.ú. Vinohrady nad Váhom o výmere 540 m2 a navrhuje prenájom tohto pozemku na 1 rok. 
 
Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 
Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa  0 – návrh prijatý  
 

     8) Žiadosť ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava o odsúhlasenie stavebných úprav v areáli školy. Po 
rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 120 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave súhlasí so stavebnými úpravami – vybudovanie spevnenej odkladacej plochy na bicykle 
a kolobežky pre žiakov a zamestnancov školy. 

 
Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 
Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa  0 – návrh prijatý  
Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 121 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave súhlasí 

s odstránením betónového prekrytia zadného vchodu do budovy školy. 

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 
Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, 



zdržal sa  0 – návrh prijatý  

 

     9) Žiadosť ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava o riešenie prevádzky multifunkčného ihriska. V rámci 
rozpravy vystúpili poslanci v poradí: Kavoň, Endelová, Kavoň, Šimulčík, Kavoň, Šimulčík. Po rozprave 
bolo zahájené hlasovanie za uznesenie č. 122 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na 
vedomie žiadosť Základnej školy s materskou školou kráľa Svätopluka Šintava. 

 

 Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Miklošík, Šimulčík, 
Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa  0 – návrh prijatý  
 

Bod 12) 

Informácie starostky 

     Predsedajúca oboznámila prítomných, čo riešila za uplynulé obdobie: 
 

- najväčší problém obce – kanalizácia, v letných mesiacoch prebehlo čistenie odvodňovacieho kanála 

„Čurgov“, neustále čistenie ulice Proletárskej, dobudovanie ďalšej prečerpávačky, poďakovala  

občanom z dolnej časti obce za trpezlivosť pri prívalových dažďoch,  

- rokovania so Slovenskou správou ciest, požiadavka na vyhotovenie projektu na odvodnenie, 

spoplatnenie odvodu dažďovej vody, 

- rozšírenie zariadenia opatrovateľskej služby o jedno miesto pre seniora,  

- vynovená Vinohradská autobusová zastávka, momentálne prebiehajú úpravy, 

- požiadavka na rekonštrukciu celého obecného rozhlasu, čakáme na  cenové ponuky, 

- SMS rozhlas -  v príprave návrh zmluvy,  

- výmena časti verejného osvetlenia (park, námestie) svetlami, ktoré boli zakúpené 

predchádzajúcim vedením, návrh na výmenu všetkých svetiel verejného osvetlenia, čakáme na 

cenové ponuky, 

- oprava poistných zmlúv,  zmluvy sú staré a nie je pokrytý majetok obce,  

- optická sieť – rozkopávka, zatiaľ nemajú dodávateľa, 

- premiestnili sme kontajnery do dvora potravín COOP Jednota, tým sa aj  zväčšil parkovací priestor, 

-  máme rozpočet na opravy všetkých miestnych komunikácií, najhoršie ulice: Priečna, Malá Praha 

a dolu panelová cesta, 

- Pamätník obetiam totalitného komunistického režimu – edukačná kocka,  začalo sa s osadením  

základovej dosky,  

- poslanec Šimulčík - finančné prostriedky máme od Trnavského samosprávneho kraja 1500,- €, od 

profesora Zajaca 500,- €, Ústav pamäti národa 200,- €, oslovili sme aj iných sponzorov, čakáme na 

vyjadrenia. Kto by mal záujem z občanov môže prispieť. Slávnostné odhalenie je plánované na deň 

18.11.2019, pozývame aj prezidentku.  

 

Bod 13)  

Interpelácia poslancov 

     V rámci interpelácie vystúpili nasledovní poslanci: 

 

- Poslanec Kavoň – dotaz ohľadne rokovaní -  vodovod, starostka odpovedala že začiatkom októbra 

je naplánované rokovanie, ďalší dotaz ohľadne nájmu Domova sociálnych služieb pre deti 

a dospelých, 



- Poslanec Šimulčík – požiadavka na zverejnenie na stránku obce rozsudky zo súdu Lodenica 

a bytovka – zoskenovať vyjadrenie prokuratúry, ďalej pripomienka, že sa na skládke bioodpadu 

hromadí tento odpad, 

- Poslankyňa Jurašiková – predniesla podnety od občanov: 

- firma Karovič – ulica Vinohradská, občania sa sťažujú na zvýšenú prašnosť, starostka odpovedala, 

že vie o tomto probléme a  bude mať jednanie s p Karovičom, 

-  p. Vohlárik, skládka odpadu, či je legálna, čo sa vyváža, čo má povolené, či je predaj štrkov 

povolený, 

-  križovatka na Vinohoradskej ulici, žiadosť o zníženie obrubníka, dotaz či treba požiadať SSC alebo 

to má v kompetencii obec. 

-  Poslankyňa Hanáková – žiadosť na Trnavský samosprávny kraj, opraviť Vinohradskú cestu 

z dôvodu prechodu nákladných áut (kamiónov) počas uzávery mosta v Hlohovci cez našu obec.  

Na všetky interpelačné dotazy odpovedala starostka obce. 

 

Bod 14) 

D i s k u s i a 

     Diskusné príspevky predniesli nasledovní občania: Mária Lanczová, Mário Macho, Ján Šimulčík, Ján 
Kavoň, Marek Endel, Mária Lanczová, Miloš Majko, Ján Kavoň. 

 

     Na všetky diskusné príspevky odpovedala starostka obce. 

 

 

Bod 15)  

Z á v e r  

     Záverom predsedajúca poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

Zapísala: Bc. Slávka Dobišová 

 

       Bc. Stanislava R e ž n á k o v á , starostka obce 

 

 

 

 


